
 Katarina 

Protokoll fört vid styrelsesammanträde den 20 januari 2021 

Digitalt möte - Teams 

 

Närvarande:  

   

 

 

 

 

 

 
 

 

Ej närvarande: Marie Abou Touma, Haldo Andersson, Bernth Hansson, Mona-Lisa 

Schneider, Marianne Norgren Fahlén 

 

 

§ 1 Öppnande  

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2 Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes. 
 

§ 3 Protokoll från föregående styrelsemöte 

 Protokollet godkändes 

 

§ 4 Ekonomi 

 Föreningsbidrag 45.000 kronor kommer att utdelas 

 Preliminärt bokslut godkändes 

 Redovisning för 2020 sker i januari av Maj och Elsemarie 

§ 5 Verksamheten våren 2021 

 Medlemsrapport 

Medlemmar i PRO Katarina per den 19 januari 2021 

Antal medlemmar (enl Harald)  511 st 

nya medlemmar (sedan dec 2020) 1 st 

avslutade medlemskap   4 st 

medlemskap flyttade till annan PRO fören. 4 st 

medlemskap avslutade av PRO (ej bet. avg) 20 st 

 Beslöts att tillsätta en arbetsgrupp med förslag på åtgärder för att värva nya 

medlemmar. Ärendet bordlades och man beslöt att ta upp frågan senare på vår 

heldagskonferens. 

§ 6 Verksamhetsplan 2021 och budget 2021 

Skall tas och godkännas på årsmötet. 

. 

 

Elsemarie Bjellqvist ordförande 

Kerstin Tovesson studieorganisatör, vik.vice ordförande 

Eva Klingström sekreterare 

Maj Lovén  kassör 

Kristina Kastner Selander ersättare, medlemsansvarig  

Tommy Widell  webbansvarig, adjungerad 

Lars Stockstad ledamot friskvård 

 



§ 7 Riksorganisationen 

 Riksorganisationen har inbjudit till digital kurs under våren. Material för 

medlemsvärvning och kontaktverksamhet kommer att presenteras. 

Samorganisationen får anmäla två personer. Uppdrogs till Elsemarie att föreslå 

Kristina.  

 Nationella friluftsdagen inträffar i år den 22 september. 

 Mail om ”Digitalhjälpen” har kommit. Kan ev. läggas ut på hemsidan. 

 

§ 8 Distriktet 

Inget särskilt rapporterades 

. 

§ 9 Samorganisationen 

Samorganisationen har styrelsemöte den 23 januari. Man diskuterar att ha regelbundna 

digitala träffar med föreningsordföranden i hela Stockholm. 

   

§ 10 Framtidsgruppen 

Inget särskilt rapporterades 

 

§ 11 SPR och KPR 

 Kerstin rapporterade att ny ordförande och vice ordförande har utsetts. Gun 

Sandqvist, PRO Sofia är ordförande. Budgeten genomgicks. 

 Ny ordförande i KPR har utsetts. Verksamhetsplanen för 2021 är under behandling. 

 

§ 13 Övriga frågor 

Inget särskilt rapporterades. 

 

§ 14 Nästa styrelsemöte  

Nästa styrelsemöte är den 17 februari 2021. 

 

§ 15 Avslutning 

Elsemarie avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

Eva Klingström  Elsemarie Bjellqvist 

 


